
Title (en)
Device for storing and applying,including a container,an ergonomic applicator and a wiper

Title (de)
Vorrichtung zum Aufbewahren und Autragen mit einem Behälter, einem ergonomischen Applikator und einem Abstreifer

Title (fr)
Dispositif de conditionnement et d'application comportant un recipient un applicateur ergonomique et un organe d'essorage

Publication
EP 0916282 A1 19990519 (FR)

Application
EP 98402817 A 19981113

Priority
FR 9714307 A 19971114

Abstract (en)
The container (21) is open at one end and has an applicator (22) for the product, attached to a holder (20). The neck of the container has a wiper
(16) of a foam material to remove surplus product from it as it is withdrawn from the container for use. The applicator, which is made partially from
an injected plastic material, e.g. an elastomer, has its tip (25) offset at an angle to its holder (22) and stem (23) and shaped for more convenient
application of the product.

Abstract (fr)
L'invention est relative à un dispositif(20) de conditionnement et d'application d'un produit liquide, pâteux ou pulvérulent, notamment un produit
cosmétique, comportant un récipient (21) ouvert à une extrémité, apte à contenir ledit produit, un applicateur (22) comportant à une extrémité un
élément d'application (25), à l'autre extrémité un élément de préhension, et un organe de liaison (23) reliant l'élément d'application et l'élément
de préhension, ledit dispositif comportant en outre un organe d'essorage (16) constitué au moins en partie par un matériau poreux élastiquement
déformable. L'élément d'application, l'élément de préhension et l'organe de liaison sont non alignés. <IMAGE>
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